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ZADEVA: ZAPISNIK JAVNE RAZPRAVE – ODLOK O POSTOPKIH IN MERILIH ZA 
SOFINANCIRANJE LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI TRŽIČ 
 
  
V torek, 21. avgusta 2018, ob 18. uri je bila v veliki sejni sobi Občine Tržič izvedena javna razprava in 

posvet o Odloku o postopkih in merilih za sofinanciranje letnega programa športa v Občini Tržič. 

Besedilo odloka je v prvi obravnavi na 32. redni seji dne 14. 6. 2018 potrdil Občinski svet Občine Tržič. 

Vabilo na javno obravnavo je bilo objavljeno v sredstvih javnega obveščanja, predstavniki športnih 

društev in zveze pa so bili na posvet vabljeni še posebej z elektronskim vabilom.  

 

Prisotni predstavniki športnih organizacij:  Balinarki klub Bistrica – Branko Hervol, Nordijski 

smučarski klub Tržič FMG - Matija Stegnar, Planinsko društvo Križe - Stanislav Ficko, Plesni klub Tržič 

- Marta Markič,  Plesni studio Špela - Jure Dobnikar, Ženski rokometni klub Tržič -  Magda Mandelc in 

Izidor Bitežnik, Športna zveza Tržič  - Biserka Drinovec in Boris Tomazin. 

 

Ostali prisotni: župan Občine Tržič mag. Borut Sajovic, ga. Vida Mihelčič, g. Vid Meglič, g. Drago 

Goričan.  

 

Javna razprava se je pričela ob 18:00 uri. 

 

Javno razpravo je vodil Vid Meglič, vodja Urada za gospodarstvo in družbene dejavnosti Občine Tržič. 

 

Vid Meglič je pozdravil župana mag. Boruta Sajovica, go. Vido Mihelčič in ostale prisotne in povedal, da 

se v skladu s sprejetim osnutkom Odloka o postopkih in merilih za sofinanciranje letnega programa 

športa v Občini Tržič in javno obravnavo Odloka.  

 

Župan je pozdravil vse prisotne in predstavil nekaj dejstev in številk namenjenih sofinanciranju športnih 
programov, vzdrževanju in investicijam na področju športa v letu 2018 ter pohvalil sodelovanje med 
občino in športno zvezo.  
 
Besedo je predal ge. Vidi Mihelčič, ki je v Power Pointu predstavila osnutek Odloka o postopkih in merilih 

za sofinanciranje letnega programa športa v Občini Tržič. Predstavila je tudi simulacijo, koliko bi društva 

ob identičnih prijavah kot so jih imela v letu 2018, prejela na razpisu leta 2019 na osnovi novega Odloka 

in meril. Poudarila je da bistvenih odstopanj ni glede na podatke, ki so bili upoštevani v prijavah 

posameznih organizacij za javni razpis za šport v letu 2018, vse pa bo odvisno od tega, če bodo športna 

društva preko panožnih zvez resnično poskrbela za vpis članov/trenerjev v ustrezne razvide. Povedala 

je tudi, da se bodo podatki o udeležencih programov upoštevali izključno iz seznama Olimpijskega 

komiteja Slovenije – Združenja športnih zvez, zato je prav, da tista društva, ki nimajo vpisanih vseh 

svojih udeležencev le-to uredijo s svojimi nacionalnimi zvezami, ki so zadolžene za vnos podatkov v 

bazo OKS-ZŠZ. Prav tako je poudarila, da se morajo vsi strokovni delavci vpisati v razvid športnih 

delavcev. Povezavo na obrazec MIZŠ bo društvom poslala Športna zveza Tržič.  
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V nadaljevanju so društva podala naslednje predloge/pripombe: 

  

 Nordijski  smučarski klub Tržič – Matija Stegnar 

Predstavnik NSK Tržič je predlagal, da se v merilih v točki »1.5. Športna vzgoja otrok in mladine 

usmerjene v kakovostni in vrhunski šport,« v tabeli 14 »Vrednotenje objektov« upošteva za skakalnice 

pri mlajših in starejših dečkih samo 1 skupina in ne 2, in sicer z vidika varnosti in z vidika podaljšanja 

treninga obeh vadbenih skupin.   

 

 Balinarski klub Tržič – Brane Hervol 

Predlagal je, da bi se merila dopolnila oz. spremenila tako, da bi se pri točkovanju v kakovostnem športu 

upoštevali tudi tekmovalci starejši od 50 let. Potrebno je dopisati v merila, tako kot imamo zapisano za 

spodnjo mejo 12 oz. 10 let napišemo še za zgornjo mejo 50 let. Starejši se točkujejo v športni rekreaciji.  

 

Prav tako je vse prisotne seznanil, da v ženski balinarski ligi obstaja samo ena liga, zato predlaga, da 

se dopolni točka »1.1.2. Športna vzgoja otrok in mladine, usmerjene v kakovostni in vrhunski šport, 

kakovosti šport, vrhunski šport in šport invalidov« v kriteriju uspešnost.  

  

  Plesni studio Špela – Jure Dobnikar 

Opozori, da se vadi tudi v prostorih, ki so manjši od šolske telovadnice in niso upoštevani v preglednici 

št. 3. vrsta objekta – korekcijski faktor pod točko 1.2.2.  v merilih za izbor in vrednotenje programov LPŠ 

v Občini Tržič.  

 

 Ženski rokometni klub Tržič – Magda Mandelc 

Predstavnica ŽRK je predlagala, da se pri točkovanju upoštevajo tudi udeleženci športnih programov, 

ki niso prebivalci Občine Tržič in ne tako kot je zapisano v 5. členu 4. alineje odloka. Prav tako je 

predlagala, da bi se kriterij uspešnosti pri kolektivnih športih upošteval tudi pri mlajših kategorijah in ne 

samo pri članskih, kot je zapisano v točki »1.1.2. Športna vzgoja otrok in mladine, usmerjene v 

kakovostni in vrhunski šport, kakovosti šport, vrhunski šport in šport invalidov«. 

 

 Kegljaški klub Ljubelj – Ema Zajc 

Podana je bila pripomba preko e-pošte in sicer je predsednica predlagala, da bi se merila dopolnila oz. 

spremenila tako, da bi se pri točkovanju v kakovostnem športu upoštevali tudi tekmovalci starejši od 50 

let. Prav tako pa tudi da bi nakazila Občine Tržič ostala do 5. v mesecu in ne do 15. v mesecu kot je 

zapisano v odloku.  

 
 
O predlogih je bila opravljena razprava, občinska uprava se bo do njih pisno opredelila v okviru priprave 

gradiva za 2. obravnavo Odloka na seji občinskega sveta. 

 

Vid Meglič se je zahvalil za prisotnost na javni razpravi in za konstruktivne predloge. 

 

 

Javna razprava je bila zaključena ob 20. uri. 

 

Zapisala: 
Biserka Drinovec l.r. 
ŠZ Tržič 
 Vid Meglič 
 vodja Urada za gospodarstvo in 

družbene dejavnosti 

 

 

  


